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* Mt Fuji * Shinsaibashi
* Daio Wasabi Farm
* Hot Spring Hotel
* Shopping at Ginza
* Shirakawago
* Japan Traditional Food

1 Penang - Transit City - Tokyo (MOB)
Assemble at Penang airport for your departure flight to Tokyo.
**Overnight at Tokyo
2 Tokyo - Mt Fuji - Lake Kawaguchi (BLD)
Proceed to visit Asakusa Shrine. After that, photo stop at Tokyo Sky Tree
and passing by Imperial Palace. Then, enjoy shopping at Ginza. Then, visit
Mt. Fuji (weather permitted) & Oshino Hakkai, here you can enjoy the view
of overlooking Mt Fuji.
**Asakusa Shrine - It is Tokyo's oldest temple, and has now been
designated as important cultural property of Japan.
**Ginza area - It is known as an upmarket area of Tokyo with many
departmental stores and boutiques.
**Mt. Fuji- is a dormant volcano, with a height of 3776m. It is the highest
mountain in Japan. If weather permits, we will be able to drive up to Level5.
**Oshino Hakkai - Eight springs formed by Mt. Fuji’s subsoil water.
**Overnight at Hot Spring Hotel
3 Lake Kawaguchi - Daio Wasabi Farm - Matsumoto (BLD)
After breakfast, proceed to visit Iyashi No Sato. Here, you can enjoy the
view of overlooking Mt Fuji and Kimono Wearing Experience. Then, visit to
Daio Wasabi Farm and photo stop at Matsumoto Castle.
**Daio Wasabi Farm-covers an area of 15 hectares and is Japan's largest
mustard farm.
**Overnight at Matsumoto
4 Matsumoto – Shirakawago Village – Kanazawa (BLD)
Proceed to Shirakawago Village. Then, visit to Takayama Festival Float
Exhibition hall Sannomachi and Takayama Jinya. Later, visit to Kenrokuen
& photostop at Kanazawa Castle.
**Takayama Festival Float Exhibition- is ranked as one of Japan’s three
most beautiful festivals.
**Takayama Jinya- A beautiful traditional Japanses style building used to
serve as Takayama’s government office during Edo period.
**Shirakawago - This village is located in the foothills of the White
Mountains, surrounded by mountains, the terrain is more loneliness, but
this village is located in the so-called "Howard Snow Belt", and therefore in
order to adapt to the environment here in the winter, and produced a
palms-made "style building. Designated World heritage.

**Kenrokuen- is justifiably calssified as one of Japan’s “three most
beautiful landscape garden”
**Overnight at Kanazawa
5 Kanazawa - Kyoto - Osaka (BLD)
After breakfast, proceed to Kyoto Arashiyama to visit Togetshu Bridge and
Sagano. Later proceed to Kyoto City to visit Kiyomizu Temple. Then,
proceed to Osaka.
**Togetshu Bridge– The Togetsu-kyo Bridge has been a landmark in
Western Kyoto’s Arashiyama District for over four hundred years. The
wooden bridge spans the Katsura River infront of Arashiyama Mountain,
offering incredible view.
**Sagano - It is an area the bamboo groves scattered along the mountains.
**Kiyomizu Temple - The temple is part of the Historic Monuments of
Ancient of Kyoto (Kyoto,Uji and Otsu Cities) UNESCO World Heritage.
**Overnight at Osaka
6 Osaka - Nara - Osaka (BLD)
Proceed Nara visit Todaiji Temple and Nara Deer Park . Then, return to
Osaka and photo stop at Osaka Castle. After that, enjoy shopping at
Shinsaibashi. After dinner, transfer to airport for departure.
**Nara Deer Park-Experience feeding the wild deers.
**Shinsaibashi – is a district in Osaka and the city’s main shopping area.
**Overnight at onboard
7 Osaka - Transit City - Penang (MOB)
End Of Tour.
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* 富士山 * 心斋桥
* 大王芥末农场
* 温泉酒店
*自由购物于银座
* 白川乡合掌村
*日本料理
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1 槟城-中转城市-东京（机上用餐）
齐聚于槟城国际机场，乘搭客机飞往东京。
**夜宿于东京
2 东京-富士山-河口湖（早午晚餐）
前往游览浅草寺庙及远眺晴空塔及途径皇宫。随后，自由
购物于银座购物区。接着游览富士山 （天气允许） 及忍
野八海，在那里，您可以远眺富士山美景。
**浅草神社 - 它是东京都内历史最悠久的寺院, 现在被指
定为重要文化财产。
**银座购物区 - 是东京中央区的一个主要商业区，以高
级购物商店闻名。
**富士山 - 是一座日本国内最高的休眠火山, 海拔有3776
米。 如气候允许, 车子还可以开到第五层。
**忍野八海 -当富士山的雪融化后，雪水滲透到地下形成
伏流水，经过长年累月的过滤而湧出八个拥有清澈泉水的
池子。
**夜宿于温泉酒店
3 河口湖 -大王芥末农场-松本（早午晚餐）
早餐后，前往游览西湖治愈之里根场, 在这里可以远眺富
士山美景及试穿和服。随后，游览大王芥末农场及松本
城 (外观)。
**大王芥末农场-占地15公顷，是日本最大的芥末农场。
**夜宿于松本
4松本–白川乡–金沢（早午晚餐）
前往游览白川乡合掌村。随后，前往游览高山祭屋台展
示馆和高山阵屋。接着，参观兼六园和金沢城(外观)。
**白川乡合掌村 此村位於白山山麓, 四面环山，地形较为
孤绝，同时此村地处所谓的「豪雪地带」，也因此为了适
应此地冬天的环境，而产生了合掌造式的建筑。此村被喻
为"冬天的童话村"同时也是"世界文化遗产"。
**高山祭屋台展示馆 - 被列为日本三大祭曲之一, 最美丽
的节日之一。
**高山阵屋 -一个美丽的日本传统建筑风格，作为直辖

领地进行管理而设置的代官所、郡代投所。
**兼六园- 是名正言顺作为日本的“三大最美丽的山水园
林之一”
**夜宿于金沢
5 金沢- 京都 -大阪 (早午晚餐）
今天，前往京都岚山地区欣赏“渡月桥”和美丽青翠的竹
林。续往京都参观清水寺。随后，前往大阪。
**岚山渡月桥 - 岚山是京都排行榜名第一的地区，在那
你可以欣赏如诗如画的渡月桥。
**清水寺-京都古老的历史遗迹.联合国教科文组织世界遗
产。
**夜宿于大阪
6 大阪–奈良–大阪 （早午晚餐）
前往奈良游览东大寺和奈良公园。过后，返回大阪，游览
大阪城(外观)。随后，自由购物于心斋桥。晚餐后，送往
大阪国际机场乘搭客机飞返美丽的家园。
**奈良公园 - 游客可近距离接触鹿群。
**心斋桥-是位于日本大阪市中央区的商业购物区。
**夜宿于机上
7大阪-转城市-槟城（机上用餐）
圆满结束。
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